

## Announcement of the Board of Directors meeting results in relation to Ordinary / Extraordinary Items

## To: Bahrain Bourse

APM Terminals Bahrain B.S.C would like to announce that the Board of Directors Meeting held on Wednesday, 7 May 2025 at 12:00 pm passed the following resolutions:

- 1. Opening of Meeting and Declaration of Quorum
- 2. Election of Chairman by Secret Ballot Mr. Soren Jakobsen Election of Vice Chairman by Secret Ballot Dr. Faisal Kanoo
- 3. Appointment of Audit, Risk and Compliance Committee ("ARCC") Members Mrs. Tala Fakhro Chairman of ARCC
  - Mr. Rakan AlOtaishan Member
  - Mr. Soren Jakobsen Member
- 4. Appointment of Nomination, Remuneration and Governance ("NRGC") Members

Mr. Rakan AlOtaishan - Chairman of NRGC

Mrs. Tala Fakhro – Member

Mr. Kevin Donegan - Member

## نتائج إجتماع مجلس الإدارة بشأن الأمور الإعتيادية و غير الإعتيادية

## السادة / بورصة البحرين

تعلن شركة أي بي ام تير منالز البحرين ش.م.ب. بأن مجلس الإدارة قد عقد اجتماعه يوم الاربعاء الموافق 7 مايو 2025 وذلك في تمام الساعة 12 بعد الظهر ، حيث تمت الموافقة على التالى:

- 1. افتتاح الاجتماع وإعلان النصاب
- 2. انتخاب رئيس مجلس الادارة عن طريق الاقتراع السري السيد سورين جاكبسون انتخاب نائب الرئيس عن طريق الاقتراع السري الدكتور فيصل كانو
  - تعيين اعضاء لجنة التدقيق والمخاطر والامتثال

السيدة تالا فخرو – رئيس لجنة التدقيق والمخاطر والامتثال

السيد راكان العطيشان - عضو

السيد سورين جاكبسون – عضو

4. تعيين اعضاء لجنة الترشيحات والمكافات والحوكمة

السيد ر اكان العطيشان – رئيس لجنة الترشيحات و المكافآت و الحوكمة

السيدة تالا فخرو \_ عضو

السيد كيفن دو نقان - عضو

Name	Dana Alsendi		الإسم
Title	Legal Manager, Company Secretary and Compliance Manager		المسمى الوظيفي
ختم الشركة Company Seal		التوقيع Signature	
C.R.: 60982		D. alsendi	